
Ungdomsrepresentant: 
 
Det er ønskelig fra ungdomsstyre at hver region har to ungdommer representert – vi har 
bare hatt en fra vår region over lang tid. Region Sør-øst mangler en ungdomsrepresentant 
 
Dersom noen kjenner til ungdom som ønsker eller som kan bli forespurt, er styret i region 
sørøst takknemlig for tilbakemelding.  
 
Mvh 
Leder NFCF, region sørøst 


